

# 新纪元大学学院奖贷学金受惠者 回馈服务计划

新纪元大学学院自成立以来，获得社会热心教育大众的热烈支持与慨捐，设立大量奖、贷学金，协助华社乃至各民族家境清寒、学行优良子弟接受完善及优质的高等教育，发扬有教无类的教育理想，并有利的建设完整母语教育体系。有鉴于此，本大学学院实施奖贷学金受惠者回馈服务计划，期望奖贷学金受惠者在校学习期间能为学校、社区或社会进行回馈服务。同时，希望藉此计划培养出学生饮水思源及爱院惜福的精神，并落实本院“源自社会，回馈社会”的办学理念。

## 一、服务要求

学生领受奖贷学金期间，每年参与两项学校所举办的活动志工。

## 二、回馈项目

依申请者意愿或执行单位分配至相关活动项目：

- i. 毕业典礼
- ii. 注册日
- iii. 义卖会
- iv. 招生/教育展
- v. 筹款
- vi. 接待
- vii. 社区活动

## 三、实施方式

- a) 执行单位：  
注册处（教务组）为此回馈服务计划之执行单位；
- b) 回馈单位分配：  
受惠者可依据本身意愿于《接受新纪元大学学院奖/贷学金同意书》填写“意愿回馈项目”，注册处（教务组）将视其所需来分配；
- c) 回馈服务意见表：  
受惠者对于回馈工作有任何意见，可填写《回馈服务意见表》（SA-Re-S18），交至注册处（教务组）。
- d) 违约责任：  
委员会将根据受惠者、主办单位和注册处（教务组）的评估进行审核。

## **College Service Programme for recipients of NEUC Scholarship/ Study Loan**

Since its inception in 1998, New Era University College has received great support and donations from the public in order to set up scholarships and study loans for the needy students. Besides promoting the spirit of equal educational opportunities for everyone, offering scholarships and study loans are also a way to show support for a complete mother tongue education system. To this end, the college has carried out the service programme to reciprocate the public and the community for their generous support. Apart from cultivating the spirit of gratitude, the college hopes to uphold the principle of 'founded by the community, for the community' through the service programme.

### **Service requirements:**

The recipients must participate in at least two activities organized by NEUC during the year of receiving the scholarship or study loan.

### **Duties:**

Assigned according to applicants' preferred choices, or assigned by the authority concerned:

- a) Assist in Convocation
- b) Assist in Registration day
- c) Assist in Charity Sales
- d) Assist in Education Fair / Open day
- e) Assist in Fund Raising Activities
- f) Assist in Accommodation Office
- g) Assist in Public Security

### **Implementation:**

- a) Registrar's Office (Academic Affairs Unit) will be in charge of this programme.
- b) Scholarship/Study Loan recipients should fill out their choices in the "Acceptance of NEUC Scholarship/Study Loan" form and they shall be assigned accordingly.
- c) If the recipients have any comments on the task assigned, they can fill out the "College Service Programme Feedback Form" (SA-Re-S18) and submit it to the Registrar's Office (Academic Affairs Unit).
- d) The activity organizers and Registrar's Office (Academic Affairs Unit) will assess the feedback.